
Geachte gemeenteraad, 

U gaat een besluit nemen over het verzoek van het COA voor 

een AZC in Gorinchem. De nood is hoog. AZCs zitten overvol. 

Gezinnen van Gorcumse statushouders die nog op een 

woning wachten, worden in Ter Apel of Overloon geplaatst 

omdat alle AZCs in de omgeving vol zijn. 

De wethouder heeft u al een advies gegeven. Wij vragen u 

om uw eigen afweging te maken. 

 

Het onderzoek heeft een response van 18%. Dit betekent dat 

veel mensen het onderzoek niet belangrijk vonden. 24% van 

de 304 mensen die het onderzoek ingevuld hebben, is 

sowieso tegen de opvang van asielzoekers in Nederland. Voor 

deze mensen maakt het dus niks uit of het om het 

Belastingkantoor gaat, of hoe groot of klein het is.  

Daarnaast vindt nog 32% een AZC in het Belastingkantoor 

niet acceptabel. En daartegenover staat 41% die het (met of 

zonder voorwaarden) wél acceptabel vindt. Er zijn dus 97 

mensen die niet persé tegen de opvang van asielzoekers in 

Nederland zijn, maar die de opvang in het Belastingkantoor 

geen goed idee vinden en 125 mensen die dat wel acceptabel 

vinden.  

Wat ik maar wil zeggen: de uitkomsten van het onderzoek 

zijn niet heel duidelijk. Ondanks de huis-aan-huis lobby van 

de actiegroep die tegen het AZC is. 

Hier tegenover staan ook nog 232 mensen die onze kleine 

petitie hebben getekend en daarin de gemeente verzoeken 



om wél een AZC toe te staan. Deze petitie hebben we aan de 

wethouder overhandigd. 

Daarnaast staan er in Gorinchem 82 mensen klaar die willen 

helpen. We hebben hun handtekeningen ook aan de 

wethouder overhandigd. Zij staan klaar om aan de slag te 

gaan als er een AZC komt. Klaar om mensen op een goede 

manier te laten integreren. 

 

De wethouder zegt in zijn brief “We hopen dat andere 

gemeenten dit keer de handschoen zullen oppakken.” Hierbij 

lijkt het dat de wethouder helemaal geen AZC in Gorinchem 

wil. Niet in het Belastingkantoor, maar ook niet ergens 

anders. Geen asielzoekers in Gorinchem. Hier komen ze niet 

binnen. 

Als statushouders en migranten denken we dan: hoe diep zit 

de tolerantie in Gorinchem? Als nieuwe asielzoekers hier niet 

welkom zijn, zijn wij zelf dan eigenlijk wel welkom? Is 

Gorinchem ook een gastvrije stad? 

 

Wij begrijpen dat voor het Belastingkantoor een andere 

afweging is gemaakt door de wethouder. Daarom willen wij 

ons verzoek iets breder maken: wij verzoeken de gemeente 

Gorinchem om actief met het COA in gesprek te gaan over 

het vestigen van een AZC op een andere locatie in de stad. 

Niet in de weilanden van gemeenten om ons heen, maar hier 

in de stad. Misschien niet persé 300 mensen, maar wel op 

korte termijn. En niet pas op langere termijn en onder allerlei 

voorwaarden. 



 

We hebben begrepen dat de andere actiegroep niet tegen 

asielzoekers is. Daarom willen we hen uitnodigen om met 

ons verzoek hierboven in te stemmen: geen AZC in het 

Belastingkantoor, maar dan wel ergens anders in Gorinchem. 

 

Mocht u toch besluiten dat Gorinchem geen AZC wil, dan 

verzoeken we u om tegelijkertijd ook het besluit te nemen 

om de slogan “Gorinchem, stad van tolerantie” niet meer te 

gebruiken en te vervangen door de slogan “Gorinchem, 

gesloten vesting”. 


